
 

JEDNÁNÍ DOZORČÍ RADY DOMU SENIORŮ FRANTIŠKOV, 

LIBEREC, P.O. 

 
DNE 13. 3. 2024 od 10.00 hod 

 

JEDNÁNÍ DOZORČÍ RADY DOMU SENIORŮ FRANTIŠKOV, LIBEREC, P.O. 

MÍSTO: jednací místnost – Radnice SML 3.patro 
 

 

Přítomní: 

Miroslav Filanda, předsedy dozorčí rady 

Bc. Lucie Brusáková - členka Dozorčí rady 

Bc. Jan Gabriel MBA, ředitel organizace 

Ing. arch. Veronika Kašparová, projektantka společnosti Valbek 

 

 

PROGRAM: 

1) Dostavba DS 

 

 

Jako předseda dozorčí rady jsem se spolu s ostatními členy dozorčí rady 

zúčastnil jednání s oddělením administrace projektů odboru strategického 

rozvoje a dotací a s architektkou ze společnosti VALBEK a s panem ředitelem 

Domova seniorů Františkov. 

 

Na tomto jednání nám byl představen projekt, který je již určený objemem – 

hmotou. Ing. arch. Veronika Kašparová, vedoucí ateliéru profesí, nás podrobně 

seznámila se současným stavem příprav a projektového návrhu celého domu, 

včetně napojení na stávající prostory. Diskutovali jsme o klíčových aspektech, 

jako je rozmístění pokojů, jejich velikost, počet lůžek a další potřebné detaily. 

 

Jako předseda dozorčí rady jsem spolu s ostatními členy vyjádřil naše 

očekávání týkající se projektu a seznámil se s celkovým časovým 

harmonogramem. V současné době je v plánu odeslat žádost o dotaci z Plánu 



obnovy dne 26. června. Stejně tak je plánováno podání žádosti o vydání 

stavebního povolení. 

 

Diskutovali jsme také o možnosti prodloužení termínu, do kdy musí být 

projekty v rámci dotace dokončeny. Tato záležitost však závisí na rozhodnutí 

Evropské unie jako poskytovatele finančních prostředků, a proto nelze přesně 

určit, zda a kdy  

k prodloužení dojde. 

 

Oddělení administrace projektů se rovněž zavázalo zaslat dotaz na Ministerstvo 

práce a sociálních věcí (MPSV) ohledně navrhovaného počtu jedno – a 

dvoulůžkových pokojů. Toto rozhodnutí je důležité pro další plánování  

a dokončení projektu. 

 

O dalším postupu a případných změnách nás bude informovat ředitel 

organizace Domova seniorů Františkov. Během jednání jsem zajistil, aby byly 

veškeré naše dotazy a připomínky zaznamenány a zohledněny v dalším 

průběhu projektu. 

 

V Liberci dne 17. 4. 2024 

 

 

Zápis dozorčí rady je tímto dokončen a schválen. Zápis je zpracován na základě 

přítomných informací a diskuzí v Dozorčí radě DS. 

 

Miroslav Filanda, předseda dozorčí rady 

Bc. Lucie Brusáková - členka Dozorčí rady 

 


